
  

 

 

 

Norrtälje den 31 augusti 2020 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun har låtit kommuninvånare skicka in frågor 
som man vill ha svar på, och vi vill vidarebefordra en av dessa frågor som berör något 
som Moderaterna utlovade i den senaste valrörelsen: en fördjupad översiktsplan för 
Grisslehamn. 

”Det är ett akut behov av att få till en aktuell plan för Grisslehamn. Dagens plan från 
1948, som man hänvisar till idag, måste förnyas. Det stora problemet i byn är 
infrastrukturen och då framför allt Länsväg 283. När vi ställde frågan till politikerna 
inför valet 2018 fick vi svaret att man väntade på Transportstyrelsens beslut. Att sitta 
och rulla tummarna medan man väntar på Transportstyrelsens beslut är inte OK. Våra 
politiker måste kunna uppvakta Transportstyrelsen och beslutsfattare inom regionen 
för att få till en plan. Vi har även försökt att få till en hastighetsbegränsning på 
kommunens vägar i samhället vilket mötts med kalla handen. Enligt 
Trafikförordningen (1998:1276) 3:e kap. §17 råder bashastighet, 70 km/h, på 
kommunens vägar i byn då Grisslehamn inte är ett tättbebyggt område enligt plan. 
 
Jag får dagligen frågor om dessa problem från fastboende, fritidsboende och turister. 
Vi i Grisslehamns Intresseförening ser fram emot framförallt svar men även handling 
i dessa frågor. 

Per Ljungström. 
Ordförande i Grisslehamns Intresseförening” 
 
Därför undrar vi socialdemokrater: 
 

 När kommer den fördjupade översiktsplan för Grisslehamn, som Moderaterna 
utlovade i valet 2018, att vara klar - och hur kommer den förbättra 
infrastrukturen för invånare, företagare, fritidsboende och turister? 
 

För Socialdemokraterna i Kommunfullmäktige, 
 
 
Ulrika Falk (S) 


